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Endvidere har jeg den æ e for det høje 
ting at fremsætte forslag til tov om ændring 
af lov om en statstidende. 

Efter forslaget skal Statsti ende,  som ef- 
ter den gældende lov udgive ? alle søgneda- 
ge, ikke længere udkomme p å  mandage og 
dagen efter 2. påskedag, 2. pinsedag og 2. 
juledag. En sådan ændring har vist sig 
nødvendig på grund af de skete arbejds- 
tidsforkortelser, der gør det vanskeligt at 
få bladet trykt på lørdage og juleaftens- 
dag. 

Med disse ord skal j eg anbefale lovforsla- 
get til det høje tings velvillige behandling. 

Formanden: Der er ikke nere at foretage 
i dette møde. Folketingets s næste møde 
afholdes i morgen, torsdag don 4. december, 
kl. 13 med følgende dagsorden: 

1) Anden behandling af: 

Forslag til lov om tillæg til lov om en 
kornordning. 

2) Første behandling af: 

Forslag til lov om ændring af lov om 
kong Frederik den Nienies civilliste. 

3) Første behandling af: 
Forslag til lov om ændring af lov om 

årpenge for tronfølgeren, prinsesse Mar- 
grethe. 

4) - Forhandling om boligministerens redegø- 
relse af 28. november ot% statens lokale- 
og byggeadministration. 

Mødet hævet kl. 7.12. . 

34. møde.  

Torsdag den 4. december kl. 13. 

Anden næstformand (Hanne Budtz): Ud- 
valget angående forslag til lov om indføds- 
rets meddelelse har afgivet betænkning 
over nævnte lovforslag. Eksemplarer vil 
blive omdelt. 

Medlem af folketinget Knud Østergaard 
har meddelt mig, at han ønsker til forsvars- 
ministeren at stille følgende spørgsmål: 

홢Hvilke oplysninger kan ministeren 
give om udviklingen inden for den red- 
ningstjeneste, som Danmark deltager i 
sammen med bl. a. Sverige og landene 
omkring Nordsøen?" 
Spørgsmålet vil blive optaget på dags- 

ordenen for tingets førstkommende spørge- 
tid. 

Den første sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om 
tillæg til lov om en hornordning. 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 46) 
findes i tidenden sp. 1048, udvalgets be- 
tænkning i tillæg B. sp. 145). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets tekst og spørgsmålet om 
dets overgang til tredje behandling sattes til 
forhandling under ét. 

Chr. Thomsen: Jeg sagde ved første 
behandling af lovforslaget, at jeg ikke øn- 
skede en større kornlovsdebat. Da vi nu 
formentlig snart kan høre både fra Krog- 
strupudvalget og fra landbokommissionen, 
har jeg samme ønske på nuværende tids- 
punkt, og det foreliggende lille lovforslag, 
hvis virkninger i nogen grad er udtømt, 
har vi intet at indvende imod og kan stemme 
for. 

Morten Lange: Jeg kan følge de inten- 
tioner, hr. Chr. Thomsen just gav udtryk 


